

「賬戶條款」的修訂通知 (「通知」)

匯立銀行有限公司 (「WeLab Bank」或「我們」) 謹此通知你, 我們現就賬戶條款中有關核心賬戶和定期存款的存款保障計劃正面披露的條款及細則作出修訂 (「存款保障計劃條款」以作澄清。修訂的存款保障計劃條款包括賬戶條款第 2 部份「賬戶及服務的條款及細則」中第 2A 節「賬戶」第 1.8 條、4.4 條及 5.13 條。為免產生疑問, 你在存款保障計劃下的權利維持不變。

有關存款保障計劃條款的修訂將由 **2024 年 8 月 31 日** 起生效 (「生效日期」)。請點擊[此](#)細心閱讀存款保障計劃條款之修訂內容以瞭解有關條款的修訂, 有關的修訂可能會影響你。

你可點擊[此](#)預覽經修訂的「賬戶條款」。

請注意, 如你在條款修訂生效日期或之後繼續持有 WeLab 銀行賬戶, 經修訂的賬戶條款將對您具有約束力。如果你不接受載於本通知的修訂, 我們可能無法繼續向你提供“賬戶條款”項下預期的服務。

於修訂生效日起, 你亦可以在 WeLab Bank App 和 WeLab Bank 網站中「下載文件」>「一般文件」找到修訂後的「賬戶條款」及本通知。現有的帳戶條款將從 2024 年 8 月 31 日起不再有效。

如果你有任何疑問, 請致電客戶服務熱線+852 3898 6988 或電郵至 wecare@welab.bank 與我們聯繫。

如本通知的中英文版有任何歧異, 一概以英文版本為準。

WeLab Bank 謹啟

2024 年 8 月 1 日



Notice of Changes to “Account Terms” (“Notice”)

WeLab Bank Limited (“**WeLab Bank**”, “**we**”, “**our**”, “**us**”) would like to notify you that the terms and conditions under the Account Terms regarding the positive disclosure of Deposit Protection Scheme (“DPS”) for Core Account and Time Deposits in the following sections (“Deposit Protection Scheme Terms”) have been amended for clarificatory purpose. The amended Deposit Protection Scheme Terms include Clause 1.8, 4.4 and 5.13 of “Section 2A Accounts” under “Part 2 – Terms and Conditions for Accounts and Services” of the Account Terms. For the avoidance of doubt, your rights under the DPS remain unchanged.

These changes to Deposit Protection Scheme Terms will take effect from **31 August 2024** (“Terms Amendment Effective Date”). Please click [here](#) to read the amendments to the Deposit Protection Scheme Terms carefully to understand the amendments as the relevant amendments may affect you.

Please click [here](#) for the revised Account Terms for reference.

Please note that the revised Account Terms shall be binding on you if you continue to maintain a WeLab Bank account on or after the Terms Amendment Effective Date.

Please also note that we may not be able to continue providing the services contemplated under the “Account Terms” to you if you do not accept the changes set out in this Notice. If you do not accept the changes, you have the right to terminate your account(s) in accordance with the relevant clauses under the “Account Terms” before the Terms Amendment Effective Date.

From the Terms Amendment Effective Date, any references to the “Account Terms” in any other terms and conditions, agreements or documents entered into between us shall be deemed to be references to the revised “Account Terms”. You may find the revised “Account Terms” in the WeLab Bank App and on the WeLab Bank website with the selection of “Download Documents” > “Account Terms” and this Notice.

If you would like to access the prevailing version of Account Terms, which will no longer be valid from 31 August 2024, is available at our website. You may access and download a copy for future reference before that if necessary.

If you have any questions, please contact our Customer Service Hotline at +852 3898 6988 or email us at wecare@welab.bank.

If there are any discrepancies between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

WeLab Bank Limited
1 August 2024

「账户条款」的修订通知（「通知」）

汇立银行有限公司（「汇立银行」或「我们」）谨此通知你，我们现就账户条款中有关核心账户和定期存款的存款保障计划正面披露的条款及细则作出修订（「存款保障计划条款」以作澄清。修订的存款保障计划条款包括账户条款第 2 部份「账户及服务的条款及细则」中第 2A 节「账户」第 1.8 条、4.4 条及 5.13 条。为免产生疑问，你在存款保障计划下的权利维持不变。

有关存款保障计划条款的修订将由 **2024 年 8 月 31 日** 起生效（「生效日期」）。请点击[此](#)细心阅读存款保障计划条款之修订内容以了解有关条款的修订，有关的修订可能会影响你。

你可点击[此](#)预览经修订的「账户条款」。

请注意，如你在条款修订生效日期或之后继续持有汇立银行账户，经修订的账户条款将对您具有约束力。如果你不接受载于本通知的修订，我们可能无法继续向你提供“账户条款”项下预期的服务。

于修订生效日起，你亦可以在汇立银行 App 和汇立银行网站中「下载文件」>「一般文件」找到修订后的「账户条款」及本通知。现有的帐户条款将从 2024 年 8 月 31 日起不再有效。

如果你有任何疑问，请致电客户服务热线+852 3898 6988 或电邮至 wecare@welab.bank 与我们联系。

如本通知的中英文版有任何歧异，一概以英文版本为准。

汇立银行謹啟

2024 年 8 月 1 日